
	
	

KUMLA	PBK	
																																																																																						PROTOKOLL:			Styrelsemöte	24.01.29	
																																																																																																																Bowlinghallen	Kumla	
	
																																																																																						Närvarande:			Claes-Göran	Eskilsson	
																																																																																																																Inger	Bädicker	
																																																																																																																Ulf	Öberg	
																																																																																																																Jocke	Röhnisch	
																																																																																																																Bibbi	Tillqvist	
																																																																																																																Ingvar	Sandberg	
	
1			Claes-Göran	hälsade	alla	välkomna	och	förklarade	mötet	öppnat.	
	
2			Mötet	godkände	dagordningen	samt	protokoll	från	senaste	mötet.	
	
3			Claes-Göran	valdes	till	ordförande	samt	Jocke	till	sekreterare.	
						Ulf	valdes	till	justeringsman.	
	
4			Vid	Leifs	frånvaro	så	redogjorde	Claes-Göran	för	föreningens	ekonomi.	
					Kumla	PBK´s	tillgångar	per	dagens	datum	är	45.600:	kr	.	Utbetalningar	för	
					resor	vid	bortamatcher	ligger	efter	med	c:a	10.000:	kr.		Leif	har	ansökt	om	
nytt	grundbidrag	på	2.000:	kr	och	på	aktivitetsbidrag	på	c:a	6.000:	kr	
Medlemsantalet	är	idag	54	st.	
	

5			Kumla	PBK	har	fått	besked	från	Skatteverkat	att	klubben	är	befriad	från	
					moms	och	skatt	redovisning	
	
					Claes-Göran	och	Leif	upprättar	en	uppgraderad		version	av	klubbens	stadgar.	
					Den	måste	anpassas	till	dagens	krav.		
					Den	presenteras	och	förhoppningsvis	godkänns	på	årsmötet.	
	
6			Närmast	i	tiden	gällande	interna	tävlingar	är	KM	1	hemma.	Den	består	av	
					4	serier	utan	Hcp.	Tävlingen	sker	under	vecka	8	och	anmälningslista	finns	
					uppsatt	i	hallen.		De	som	ej	kan	delta	den	veckan	får	boka	in	sig	en	bestämd	
					dag	veckan	efter.		
	
7			Claes.Göran	har	mailkontakt	med	Tim	på	Kultur	och	Fritid	gällande	vad	som	
					kommer	att	ske	i	bowlinghallen	framöver.	Evan	från	BK	Dunder	ska	filma	vid	
					matcher	och	träningar,	och	skicka	det	materialet	till	Kumla	Kommun.	
					Med	dessa	filmer	vill	vi	att	det	framgår	hur	aktiviteten	är	i	hallen	och	vilken	
					viktig	social	funktion	bowlinhallen	har	för	kommunens	innevånare.	
					Målsättningen	är	att	få	politikerna	att	inse	betydelsen	av	att	ha	en	bowlinghall		
					för	föreningar	och	privatpersoner.		
							
	



	
	
8			Övriga	frågor:		Inget	övrigt	att	notera.	
	
9			Nästa	styrelsemöte	är	bokat	till	måndag	den	26	februari	kl	10	i	bowlinghallen.	
	
10		Claes-Göran	tackade	samtliga	närvarande	och	förklarade	mötet	avslutat.	
	
	
	
	
Kumla		2024-01.29.	
Sekreterare																																																																													Ordförande	
	
																																																			Justerare	
	
Jocke	Röhnisch																																																																							Claes-Göran	Eskilsson	
	
																																																			Ulf		Öberg	
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